Travel broadens the mind. 

	In my opinion traveling is a great way to broaden one's mind.
	По моему мнению, путешествие - отличный способ расширить свой кругозор.

	First of all, there is a saying, "It is better to see something one time than to hear about it one hundred times."
	Прежде всего, есть поговорка: «Лучше один раз увидеть что-то, чем сто раз услышать».

	For example, everything a person sees during their travels leaves deep emotional impressions in his or her memory and remembers them better.
	Например, все, что человек видит во время своих путешествий, оставляет в его или её памяти глубокие эмоциональные впечатления и лучше их запоминает.

	Second, going somewhere else, people see other unfamiliar places, nations and cultures.
	Во-вторых, собираясь куда-то еще, люди видят другие незнакомые места, нации и культуры.

	For instance, if they go to Rome, they have no choice but learn something about Rome and try to understand Italy better.
	Например, если они едут в Рим, у них нет выбора, кроме как узнать что-то о Риме и попытаться лучше понять Италию.
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